
 

 
 

DRIFTO KOMITETO POSĖDŽIO PROTOKOLAS NR. 4 

2022 m. gegužės 16 d. 

 

 

Drifto komiteto posėdis vyko nuotoliniu būdu. 

Posėdis pradėtas 2022-05-16 11:00 val., baigtas 11:30 val. 

Dalyvavo: Komiteto pirmininkas Linas Ramoška, komiteto pirmininko pavaduotoja Justė 

Šimkutė, LASF Komiteto nariai: Darius Jurčiukonis (organizatoriaus atstovas), Robertas Šalkauskas 

(sportininkų atstovas), Mantas Kulvinskas (teisėjų atstovas), Gediminas Šliumpa (saugos ekspertas), 

Paulius Mileška (techninių reikalavimų atstovas). 

Kvorumas: yra 

Posėdžio pirmininkas: Linas Ramoška 

Posėdžio sekretorė: Justė Šimkutė 

 
I. Darbotvarkės pristatymas ir patvirtinimas. 

 
1. Dėl prašymų įtraukti komandas į komandinę įskaitą. 

2. Dėl prašymo papildyti komandą komandinėje įskaitoje. 

 

BALSUOTA: darbotvarkei vienbalsiai pritarta. 

NUTARTA: patvirtinti darbotvarkę. 

 

II. Darbotvarkės klausimų svarstymas. 

 

1.     Dėl prašymų įtraukti komandas į komandinę įskaitą. 

SVARSTYTA: buvo gauti kelių komandų prašymai įtraukti į komandinę metinę įskaitą, po to kai ji 

buvo jau uždaryta.  

Komanda Drift Happens prašo įtraukti į komandines metines įskaitas:  

• Semi Pro lyga – Sandra Janušauskaitė, Deimantė Radzevičiūtė; 

• PRO lyga - Sandra Janušauskaitė, Deimantė Radzevičiūtė, Gediminas Levickas. 

Komanda BuildMeUp prašo įtraukti į komandines metines įskaitas:  

• Semi Pro lyga - Mantvydas Puteikis, Edvinas Litvinskas. Mindaugas Sadauskas  

 

SIŪLYTA: Įtraukti Drfit Happens ir BuildMeUp komandas į metinę komandinę įskaitą. 

BALSUOTA: pasiūlymui vienbalsiai pritarta. 



 

NUSPRĘSTA: Įtraukti Drfit Happens ir BuildMeUp komandas į metinę komandinę įskaitą. 

 

2. Dėl prašymo papildyti komandą komandinėje įskaitoje. 

 

SVARSTYTA: buvo gautas IRT-OlyBet komandos prašymas pridėti papildomus vairuotojus prie 

metinės komandinės įskaitos: 

• Street lygoje – Ivan Savickij; 

• Semi Pro lygoje – Modestą Jarutį, Ivan Savickij; 

• PRO lygoje – Egidijų Didžiulį. 

SIŪLYTA: Įtraukti IRT-OlyBet komandos vairuotojus į metinę komandinę įskaitą. 

BALSUOTA: pasiūlymui vienbalsiai pritarta. 

NUSPRĘSTA: Įtraukti IRT-OlyBet komandos vairuotojus į metinę komandinę įskaitą. 

 

 

Protokolo lapų 2 

Posėdžio pirmininkas Linas Ramoška  

Posėdžio sekretorė Justė Šimkutė 


